
 
 

J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, Kossuth 

Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. június 17. napján 14:00 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 

 Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök  

 Antal Pál Péter bizottsági tag 

Majoros László Ferenc bizottsági tag 

 Dománé Szebényi Éva bizottsági tag 

Petercsák Pál bizottsági tag 

 

 Az ülésről távol maradtak: 

Lukács Tamás bizottsági tag 

Sebes Péter bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész, Csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

dr. Koperveisz Eszter a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Tölgyesi Gergely Polgármesteri Kabinet tag 

Balla Ágnes Polgármesteri Kabinet tag 

Nagyné Gyöngyösi Barbara Polgármesteri Kabinet tag 

Mártonné Prokop Zsuzsanna Sátoraljaújhely Város Szlovák Nemzetiségi Önkormányzata 

képviselője 

Vaszily Gábor Dániel Sátoraljaújhely Város Német Nemzetiségi Önkormányzata képviselője 

Sárga Attila Sátoraljaújhely Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata képviselője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

Nyiri Péter alpolgármester 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk aljegyző 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

Tölgyesi Gergely Polgármesteri Kabinet tag 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az Ügyrendi 

és Nemzetiségi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 5 tag jelen van, egyben az ülést megnyitotta. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban. 
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Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban javaslat nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes 

bizottsági elnök az ülés napirendjét szavazásra bocsátotta. 

 

S z a v a z á s :  az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok:  

1. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának 

módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 

167/2024. (X.10.), a 174/2024. (X.10.) és a 175/2024. (X.10.) határozatai 

megerősítésére 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a képviselő-testület 2025. évi II. félévi munkatervének elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 
 

Zárt ülésen: 

Előterjesztés a Közmegbecsülés Díja adományozására  

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: javasolta, hogy Lukács Tamás bizottsági tag távollétében 

Dománé Szebényi Éva bizottsági tag legyen a jegyzőkönyv-hitelesítő.  

 

Tekintettel arra, hogy a javaslattal kapcsolatban vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes elnök, 

szavazásra bocsátotta a jegyzőkönyv-hitelesítőjének megválasztására vonatkozó javaslatát. 

 

S  z  a  v  a  z  á  s  :  Az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag - a javaslatot elfogadta, miszerint Dománé Szebényi Éva bizottsági tag 

kerüljön megválasztásra a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

 

1. napirendi pont: 

Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának módosítására 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e kiegészíteni 

valója az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója módosítási 

javaslatokkal élt az intézmény alapító okirata tekintetében. A módosítási javaslat szerint a Nemzeti 

Összetartozás Hídja, mint telephely szerepelne az alapító okiratban, illetve a költségvetési szerv 

alaptevékenységénél is feltüntetésre kerülne. A büfék üzemeltetése időközben kikerült az intézmény 

feladatai közül, ezért az alapító okiratban ennek a változásnak az átvezetése is szükséges. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: megkérdezte, hogy a büfé miért került kiszervezésre, hiszen egy 

rendezvény alkalmával az étel és az ital vásárlás hozza a legtöbb bevételt.  
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dr. Terdik Sándor jegyző: az egyik oka, a pályázatból felépült Streetfood sétányon található vendéglátó 

ipari egység, aminek a bérbeadása meg lett hirdetve, hogy a vállalkozók tudjanak ott működni. Korábban 

évekig működtette a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont veszteségesen. A büfék bevétele és a 

ráfordított összeg veszteséget termelt. Ezért Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

úgy döntött, hogy olyan vállalkozókra bízza, akiknek ez a profiljuk. A Magas-hegyi Turisztikai 

Sportközpont igazgatójának az a feladata, hogy a Magas-hegyi Turisztikai Sportközpontot tudja 

működtetni. A vendéglátó ipari egység működtetése teljesen más szaktudást igényel. A vállalkozók 

olyan minőségi szolgáltatásokat tudnak nyújtani, amelyek emelik a Magas-hegyi Turisztikai 

Sportközpont színvonalát például a Várlátogató Központban található ajándékbolt. A szolgáltatást 

nyújtó helyek ki vannak adva bérbe, így az önkormányzat számára ez bevételt fog generálni.  

 

Majoros László Ferenc bizottsági tag: egyetért azzal, hogy mindenki azt csinálja, amihez ért. 

Megkérdezte, hogy akkor a Halászcsárda üzemeltetése miért a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos 

Művelődési Központhoz tartozik. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Halászcsárda ki volt adva vállalkozásba, de nem működött. Az 

önkormányzati rendezvények alkalmával, amikor ételt szolgálnak fel gazdaságosabb saját magunknak 

előállítani, mint megrendelni egy külső vállalkozótól. Milliós beruházást igényel a felújítása, fel kellene 

újítani az egész villamoshálózatot és a konyhai gépeket és eszközöket is teljesen ki kellene cserélni. 

Örülnénk, ha lenne egy vállalkozó, aki látna benne fantáziát, mert a Művelődési Központ tevékenységi 

körébe sem tartozik igazán, de jelenleg nem tudnak jobb megoldást a z üzemeltetésre. 

 

Antal Pál Péter bizottsági tag: véleménye szerint, ha egy vállalkozó tudja működtetni a vendéglátó 

egységet, akkor az önkormányzat is fel tudna venni erre alkalmas embereket. A legnagyobb probléma 

az, hogy kikerül az alapító okiratból a büfék üzemeltetése. Nem kellene kikerülnie belőle. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az alapító okiratnak a valóságot kell tartalmaznia, amennyiben újra 

üzemeltetné a vendéglátó egységet a Magas-hegyi Turisztikai Sportközpont, akkor újra felvezetésre 

kerül a büfék üzemeltetése.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának módosítását az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

Szavazás: az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 igen szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

30/2025. (VI.17.) határozata 

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont Alapító Okiratának 

módosítását az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

2. napirendi pont: 

Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 167/2024. (X.10.), 

a 174/2024. (X.10.) és a 175/2024. (X.10.) határozatai megerősítésére 
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Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e kiegészíteni 

valója az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2024. október 10-

i alakuló ülésén a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 5/2024. (III.28.) önkormányzati 

rendeletét módosította, azonban annak hatályba lépésének ideje nem a kihirdetés napján lett 

meghatározva. Az önkormányzat SZMSZ módosítás során került meghatározásra többek között az 

alpolgármester megválasztása. Az alakuló ülésen az SZMSZ-ben meghatározásra került az Ügyrendi és 

Nemzetiségi Bizottság, valamint a Városüzemeltetési, Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

tagjainak, és elnökeinek megválasztása is.  A Borsod Abaúj Zemplén Vármegye Kormányhivatal 

Törvényességi Felügyeleti Osztályával egyeztetve ezeket a határozatokat meg kell erősíteni.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök szavazásra 

bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, 

hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 167/2024. (X.10.), a 174/2024. 

(X.10.) és a 175/2024. (X.10.) határozatait erősítse meg. 

 

Szavazás: az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 igen szavazattal 1 

nem szavazat mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

31/2025. (VI.17.) határozata 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a 167/2024. (X.10.), a 

174/2024. (X.10.) és a 175/2024. (X.10.) határozatai megerősítéséről 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületének a 167/2024. (X.10.), a 174/2024. (X.10.) és a 175/2024. (X.10.) határozatait erősítse 

meg. 

 

3. napirendi pont: 

Előterjesztés a képviselő-testület 2025. évi II. félévi munkatervének elfogadására 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e kiegészíteni 

valója az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: féléves időintervallumban átfogó képet nyújt a tervezett napirendekről. A 

díjak adományozása esetében nem kerül sor előterjesztés elkészítésére. A munkaterv egy tervezet olyan 

napirendi pontok kerülnek bele, amik jogszabály szerint kötelező megtárgyalni. Ez egy iránymutatás az 

adott hónapra vonatkozóan.    

 

 Kérdések, vélemények: 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: megkérdezte, hogy kihelyezett ülés szerepel-e benne. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a kihelyezett üléseket nem a munkaterv tartalmazza. Kihelyezett ülés 

képviselő-testület vagy képviselők felvetése alapján történhet. 

 

Majoros László Ferenc bizottsági tag: megkérdezte, hol lehet megnézni, hogy kiknek adományozott 

a képviselő-testület díjakat. 
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dr. Terdik Sándor jegyző: akár a jegyző titkárságon is meg lehet tekinteni az erről vezetett listát. 

 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó: Ducsai Attila Az önkormányzatiság 30 éve 

Sátoraljaújhelyen című könyvében is megtalálható a Díjazottak névsora. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a képviselő-testület 2025. évi II. félévi munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint 

fogadja el. 

 

Szavazás: az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 4 igen szavazattal 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

32/2025. (VI.17.) határozata 

a képviselő-testület 2025. évi II. félévi munkatervének elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a képviselő-testület 2025. évi II. félévi munkatervét az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök 

megköszönte a bizottsági tagok munkáját és a nyílt ülést bezárta. A bizottság zárt ülésen folytatta a 

munkáját. 

 

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

Lukács Tamás 

jegyzőkönyv-hitelesítő távollétében:                                                                           

                                                                         

 

  

  

Dománé Szebényi Éva sk. 

bizottsági tag 

Nagy Mónika Ágnes sk. 

bizottsági elnök 
 


